
 
Referat bestyrelsesmøde den 28. november 2022 
 
Tilstede: Jørgen Lyak, Kirsten Jepsen, Susanne Jørgensen, Sussie Johansen 
og Lene Knudsen. 
 
 
 
Grøn gennemgang af området Kærhavegaard som var blevet udarbejdet af landskabs-
arkitekten Musse, i samråd med ejendomsmesteren og formanden, blev gennemgået og vil 
blive udført i det omfang der er penge til udførelsen af arbejdet. 
 
Beboerne har på beboermødet besluttet (se referat  august 2022) at bestyrelsen arbejdede  
videre med tildeling af forhaver, da mange ønskede at kunne indrette sig med et cafebord, 
blomsterbede m.m. til forskønnelse af bebyggelsen. 
Det er hermed blevet besluttet at bestyrelsen tildeler forhaverne til de beboer som har have 
i forvejen, fra den 1. januar 2023 ved udsendelse af brev til de berørte boliger, samt at det 
bliver lagt ind i ordensreglementet efter orientering på beboermødet 2023. 
 
Parkeringsproblemer blev drøftet, men uden en nærmere løsning.  
 
Evt. herunder intet 


